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In deze nieuwsbrief

Lidmaatschap 2025

Opbrengst Rabo clubactie
Ook dit jaar hebben we meegedaan aan de Rabo Clubactie. De Rabobank sponsort op die 
manier lokale verenigingen.
Dankzij jullie deelname hebben jullie ervoor gezorgd dat we weer een mooi bedrag krijgen:
€ 291,23
Iedereen hartelijk dank voor het stemmen!

Dubbeltoernooi 29 september
Zondag 29 september was het zover. Het eerste Zer Oirts dubbeltoernooi. 

Alles werkte mee een klein zonnetje, geen wind en gezellige spelers. Bij binnenkomst werden 
we verwelkomt met heerlijke taart. Gebakken door Marian. 
Het was een echt gezelligheidstoernooi. DD:HD:MD iedereen speelde tegen elkaar. 
Iedereen had het naar zijn zin en er werd sportief gespeeld! 
DeDe geweldige lunch werd verzorgd door Jochem en was overvloedig. Na de lunch moest 
iedereen weer op gang komen op de baan.
De prijsuitreiking was rond 16.30 met speciale prijzen geïmporteerd uit Griekenland.
Voor een ieder die dit toernooi heeft gemist ; het is een aanrader om de volgende keer mee te 
doen!
Organisatie bedankt. 
Op naar het volgende dubbeltoernooi. 

Het tennisjaar loopt op z'n eind. Afhankelijk van het weer blijven we natuurlijk zo lang 
mogelijk door tennissen. En met de winters van tegenwoordig kan dat ook meestal.
We gaan er natuurlijk vanuit dat jullie volgend jaar allemaal weer met veel plezier blijven 
tennissen. Om misverstanden te voorkomen is het goed om er rekening mee te houden dat 
de deadline voor een eventuele opzegging 1 december is.



Dubbeltoernooi 29 september





ALV 25 oktober 2024
Onderwerp: Advies verhuizing

Aanwezigen:Els Bijl, Ad Boone, Paul Bracke, Aad van Cortenberghe, Jaap Consemulder, Jacintha Aanwezigen:Els Bijl, Ad Boone, Paul Bracke, Aad van Cortenberghe, Jaap Consemulder, Jacintha 
Dirkx - de Wiligen, Lein Gilde, Loes  Holster, Marja Hootsmans, Anita Koeman, Eva Lobbezoo, 
Wilco Meijering (secretaris), Corry Meijers, Arno Melaard, Frans Meur, Jochem van Sabben, 
Ronnie van Schaik, Jordi van Schaik, Milan van Schaik, Ellen van Schaik (bestuurslid), Marjan van 
Stijn, Ans van Tatenhove, Henk Ton, Aad van der Valk (penningmeester), Wijnand Vette, John 
Vogel, Mark de Waal, Ester Wierda, Ruben Wierda, Klaas Wierda (voorzitter), Jacco Wijnands, 
Theo Willemstein, Ko Zweedijk
Afmeldingen: Piet Filius, Rik Helm, Rob Slootbeek, Jan VerberkmoesAfmeldingen: Piet Filius, Rik Helm, Rob Slootbeek, Jan Verberkmoes

De voorzitter opent de vergadering

De voorzitter merkt op dat de opkomst erg hoog is en spreekt zijn waardering hiervoor uit. 
Henk Ton, oud-voorzitter, herinnert zich dat alleen na de brand de opkomst ooit hoger was.
Vervolgens geeft de voorzitter aan de hand van een presentatie toelichting op het doel van 
deze ALV, het gevolgde proces tot nu toe en de keuzes die voor ons liggen qua locaties. 

De volgende zaken komen aan de orde.

Leden hebben gehoord over plannen voor de bouw van een grote padelhal op walcheren.Leden hebben gehoord over plannen voor de bouw van een grote padelhal op walcheren.
Dit heeft niet de steun van de gemeente Veere die juist het beleid heeft om tennis en padel in 
de kernen te stimuleren. De ontwikkeling lijkt niet echt door te zetten.
Meerdere leden geven aan dat er erg veel vraag naar padel is.
Aangegeven wordt dat ook rekening gehouden moet worden met andere dan bouwkundige 
kosten zoals inboedel: lampen, gordijnen, etc.
Dit moet nog verder besproken worden met de gemeente.
Gevraagd wordt waarom in het PvE gevraagd wordt om verlichting tot 12 uur ‘s-avonds? Gevraagd wordt waarom in het PvE gevraagd wordt om verlichting tot 12 uur ‘s-avonds? 
Dat beperkt het aantal mogelijkheden voor een locatie. Nu is tot 23 uur.
De gemeente heeft op dit punt geen kritiek gehad. Het minimale doel is de huidige situatie.
Er zijn kritische opmerkingen ten aanzien van nadelen bij de locatie Biezenweie. Genoemd 
wordt fijnstof, geluidsoverlast van de weg, last van wind.
Voor de locatie aan het eind van het Zandputgebied wordt opgemerkt dat het daar ook eerst 
een kale omgeving zal zijn.
Uitgaande van deze verplichte verhuizing vanuit een vertrouwde en ontwikkelde locatie voelt Uitgaande van deze verplichte verhuizing vanuit een vertrouwde en ontwikkelde locatie voelt 
het wellicht als kiezen voor de minst kwade. Dat zal voor elke nieuwe locatie tijd nodig hebben 
en we kijken vooral naar de toekomst.
Ten aanzien van de positie van de kantine worden alternatieven geopperd:
- tussen de tennisbanen zodat het zicht op al de tennisbanen vanaf de kantine beter is.
- aan het begin van het park
Dit moet door de bouwbegeleidingscommissie nog verder uitgezocht en onderbouwd worden Dit moet door de bouwbegeleidingscommissie nog verder uitgezocht en onderbouwd worden 
met voors en tegens.
 



ALV 25 oktober 2024
Er komt een vraag over uitbreiding van tennisbanen; iets waarvoor we nu wel ruimte hebben, 
maar op de nieuwe locatie niet.
We verwachten geen groei in tennis; de landelijke trend is dat deze stabiel zal blijven. 
Uitgaande van 75 leden per baan is een vierde baan ver uit beeld.

Gemeente heeft haar voorkeur uitgesproken voor de Biezenweie.

Voorgesteld wordt om een “Bouwbegeleidingscommissie” te vormen.

Over de baankeuze wordt opgemerkt dat de KNLTB voorkeur lijkt te hebben voor gravel. 
In een ver verleden zou Canada Tenn naar voren gekomen zijn. Inmiddels zijn er nieuwe In een ver verleden zou Canada Tenn naar voren gekomen zijn. Inmiddels zijn er nieuwe 
ontwikkelingen. Een definitieve keuze moet nog gemaakt worden gedurende het traject, 
waarbij alle opties open liggen. Uit de eerdere inventarisatie tijdens de ALV van 2023 is in het 
programma van eisen rondom de verhuizing naar voren gekomen dat er het hele jaar 
getennist zou moeten kunnen worden en dat de banen onderhoudsarm zouden moeten zijn.

De vraag wordt gesteld of er voldoende parkeerplaatsen zijn en of er ook laadpalen komen.
Dat moet nader bekeken worden.

Er is overeensteming dat het uitgangspunt moet zijn dat we altijd kunnen blijven tennissen. Er Er is overeensteming dat het uitgangspunt moet zijn dat we altijd kunnen blijven tennissen. Er 
moeten eerst nieuwe, goegekeurde en bespeelbare banen zijn. Daarna verlaten we de oude 
banen.
Dit moet in de intentieverklaring vastliggen.

Aan de vergadering wordt de vraag gesteld voor welke locatie we richting de gemeente gaan 
adviseren.

De leden kiezen unaniem voor locatie Biezenweie.

RondvraagRondvraag
Op de nieuwe locatie zal sprake zijn van een kale omgeving. Bij de uitwerking moet er aandacht 
zijn voor bekleding van hekken voor het zicht en de wind.
De voorzitter krijgt complimenten voor de heldere presentatie.
Er wordt opgemerkt dat dit traject veel gaat vragen van een beperkt aantal mensen. Gevraagd 
wordt naar een overzicht van taken en werkzaamheden zodat mensen erop in kunnen 
schrijven.
Opgemerkt wordt dat de contributie momenteel heel laag is. Deze zou wel omhoog moeten Opgemerkt wordt dat de contributie momenteel heel laag is. Deze zou wel omhoog moeten 
gaan als het aanbod, hele jaar door kunnen tennissen en padel, toeneemt.
Voorgesteld wordt dat het goed zou zijn om met de begroeing te beginnen zodat dit aan het 
eind van de realisatie er al zo’n 2,5 jaar heeft kunnen groeien.
Opgemerkt wordt dat het goed is om af te stemmen met andere verenigingen die dit traject al 
hebben doorlopen.

De voorzitter bedankt iedereen voor hun komst en actieve inbreng, sluit de vergadering en De voorzitter bedankt iedereen voor hun komst en actieve inbreng, sluit de vergadering en 
nodigt iedereen uit voor een drankje na afloop.





Resultaten Najaarscompetitie 2024

De vrijdagavondcompetitie in 3 minuten
Voorjaarscompetitie indeling o.a. de Schenge 1, MLTC 2 en  TC Walcheren 1 wat denk je dan, 
dat wordt weer lastig om resultaat te halen. We starten met 2 gelijke spelen tegen de Schenge 
en MLTC. Toen kwamen er twee overwinningen van 3-1 tegen Walcheren en Domburg. Met 
de stand in ons achterhoofd reisden we af naar Kamperland en alles was nog mogelijk. Eerste, 
tweede , zelfs derde zouden we nog kunnen worden. Kamperland gaf ons behoorlijk tegen-
stand. Uitslag 2-2. Tijdens het biertje op het terras met de uitslagen van de tegenstanders 
beseften we dat we eerst zijn geëindigd in de poule. 

1e Zer Oirts   5 – 12 punten
2e TC Walcheren  5 – 12 punten 

Wij zijn kampioen door de winst 10 april op TC Walcheren. 

Met het goede resultaat van het voorjaar startten we 13 september weer aan de najaars 
competitie.competitie. Eerste wedstrijd bijna in het buitenland Sint Janssteen uit behaalden we op een 
lastig te bespelen baan een overwinning van 3-1. Na de winst op Domburg 4-0 moesten we op 
27 september naar onze concurrent Veere 1. Die avond speelden we een lastige wedstrijd 
met veel wind en deelden we de punten. Met nog 2 wedstrijden te gaan stonden we nog 
steeds 1 punt achter Veere. In het kustmarathonweekend moesten we onze wedstrijd tegen 
de Westkaap spelen in Zoutelande. Op banen die hun beste tijd hebben gehad en unieke 
verlichting die je nergens hebt in Zeeland (op de omheining) behaalden we na een zeer 
spannendespannende partij van Jochem en Jan Willem toch een overwinning van 4-0. 11 Oktober de 
laatste competitie wedstrijd van 2024, kampioen worden lag niet meer in onze eigen handen. 
Wij ontvingen ‘s-Heerenhoek en Veere moest naar de moeilijk bespeelbare banen in 
Sint Jansteen. Als Veere wint met 3-1 en wij winnen met 4 -0 had er een rekensom moeten 
komen waar ik de uitslag niet van geweten had. Na een winst van 4-0 zaten we lekker aan de 
spareribs en een Leffe Blond en waren we wel benieuwd wat de uitslag was tussen 
SintSint Jansteen en Veere. Na wat app verkeer hadden we eindelijk om 00.15 uur de uitslag 2-2. 
Zer Oirts met 1 punt verschil najaars kampioen.  

1e Zer Oirts  5 - 17 punten
2e Veere   5 – 16 punten

Hoofdrolspelers Jan Willem Jansen, Jochem van Sabben, Ruben Wierda, Jordi, Milan en Ronnie 
van Schaik

Groet Zer Oirts 1 vrijdagavond

Gemengd Dubbel Zaterdag 4e plaats
Dames Dubbel Vrijdagavond 2e plaats

En voor de 2e keer Kampioen!! Heren Dubbel vrijdagavond 1e plaats



De vrijdagavondcompetitie in 3 minuten





Voorjaarscompetitie 2025

Regionaal wordt alleen de HD 50+ op tijd nog aangeboden.

Voor zowel de ervaren spelers als de beginnende spelers is er genoeg aanbod.

Bij het voorjaar landelijk kijkt de KNLTB wel naar de reisafstanden maar kan niet garanderen 
dat er wedstrijden buiten de provincie gespeeld worden.

De vrijdagavondcompetitie wordt om de week gespeeld dus de ene week de HD-DD en de 
andere week GD en de 8/9 competitie.

Inschrijven voor de voorjaarscompetitie kan tot 1-01-2025Inschrijven voor de voorjaarscompetitie kan tot 1-01-2025

Dus lees het aanbod en kies, je wordt geacht min. 3 wedstrijden te kunnen
spelen, geef je anders op als reserve. Geef je persoonlijk op, of per team
Dus meld aan bij competitie@zeroirts.nl

Bij vragen graag aan Anita Koeman competitie@zeroits.nl of kijk op de website
van de KNLTB voorjaarscompetitie 2025

Vanaf nu kunnen jullie inschrijven voor de Voorjaarscompetitie 2025
Bekijk het aanbod hieronder.



Voorjaarscompetitie 2025
De Zomercompetitie en de Zomertennis Gemengd Zeeland 2025 kom ik apart over terug begin 
volgend jaar





Administratie Bouterse
Contek

Auto Sturm
B&S Koeltechniek
Brasserie De Olmen

Christy’s Huidverzorging
Deka ServicesDeka Services

Drukkerij van Keulen
‘t Groenteschuurtje
Intersport Erik

Kaasboerderij Schellach
Leo de Visser Tuinmachines

Logus Afbouw
Meulenberg DiervoederMeulenberg Diervoeder
Riooltechniek Zeeland
Rijwielshop de Driehoek
Sinke Schoenmode

Van der Eijk Tweewielers
Vergezogt automatisering
van Belzen Tuinen

SolSol

ADVERTEERDERS

https://www.bouterse-administratie.nl/
https://con-tek.nl/
https://www.autosturm.nl/
https://www.bs-koeltechniek.nl/
https://www.brasseriedeolmen.nl/
https://christyshuidverzorging.nl/
https://dekaservices.nl/
https://drukkerijvankeulen.nl/
https://www.groenteschuurtje.com/
https://www.intersport.nl/storedetail?storeID=6116
https://schellach.nl/
https://tuinmachine-service.com/
https://logusdehoop.nl
https://www.meulenberg-diervoeder.nl/
https://www.riooltechniekzeeland.nl/
https://www.google.com/maps/place/Rijwielshop+de+Driehoek/@51.543571,3.6013363,17z/data=!3m1!4b1!4m6!3m5!1s0x47c496aa9b3d38cb:0xad821944dc2ff31f!8m2!3d51.543571!4d3.6013363!16s%2Fg%2F1tj9b5cq?entry=ttu
https://www.sinkeschoenmode.nl/
https://www.tweewielerspecialist.com/
https://vergezogt.nl/
https://vanbelzentuinen.nl/
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